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O tym na co przeznaczane były środki zagraniczne w latach 2010-2014, jakie dziedziny i instytucje

otrzymały najwięcej funduszy i co należałoby zmienić w sposobie ich przyznawania. O tym dyskutowali

radni z Komisji ds. wykorzystania funduszy Unii Europejskiej.

Dzięki środkom unijnym w Krakowie powstały duże remonty i powstają ważne inwestycje.

Między innymi został przeprowadzony remont Placu Centralnego, a także powstał Zakład

Termicznego Przekształcania Odpadów (ZTPO). Wyremontowano również linie tramwajowe, a

także zadbano o nowy tabor. To tylko nieliczne inwestycje, które mogły się urzeczywistnić dzięki

dofinansowaniu z funduszy Unii Europejskiej. Kraków to miasto, które utrzymuje bardzo dużą

różnorodność dziedzin, na które przeznaczane są fundusze zagraniczne. Wśród nich najwięcej

otrzymuje edukacja, ale także kościoły i związki wyznaniowe. Pieniądze przeznaczane są na

renowację zabytków, a w przypadku placówek oświatowych na modernizację i remonty

budynków i towarzyszącej infrastruktury. Radna Anna Prokop-Staszecka stwierdziła, że

fundusze są bardzo potrzebne, gdyż mobilizują i stwarzają wiele możliwości do działania.

Jednak  dodała również, że powinna być stworzona ogólnokrajowa strategia przyznawania

funduszy, tak by było widomo, kto i w jakich proporcjach może je otrzymać.
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